



DEAR GUEST

عزيزي الضيف

DRESS CODE

شغرة اللباس

ELEGANT EVENING WEAR

SPORTSWEAR, SLIPPERS, FLIP FLOPS REVEALING & TRANSPARENT CLOTHES ARE NOT ALLOWED

لباس مساء أنيق

الرياضية، الشباشب، والصنادل المفتوحة والملابس الفاضحة غير مسموح بها

DOOR POLICY

سياسة الباب

- Please be informed that we make reservations for dinner experience only with a minimum spend of **500 AED per person**.
يرجى أن تعلم أننا نقوم بعمل حجوزات لتجربة العشاء فقط مع الحد الأدنى للإنفاق 500 درهم للشخص
- For Bar Area is walk-in policy- first come, first served basis with a minimum spend of **250 AED per person**.
لمنطقة البار، سياسة المشي في الأمر - بنا " ٢٥٠ على أساس من أول من يأتي أول من يخدم بحد أدنى للإنفاق 250 درهم للشخص
- Children of all ages are welcome from opening to 11pm only (nonsmoking area).
جميع الأعمار مرحب بها من الافتتاح إلى الساعة 11 مساء " فقط منطقة غير تدخين
- People below 18 years old are not allowed in the smoking area.
لا يُسمح للأشخاص دون سن 18 عاما بدخول منطقة التدخين
- Alcohol drinks are not allowed for the people below 21 years old.
لا يُسمح بتناول المشروبات الكحولية للأشخاص دون سن 21 عاما
- No national dress is allowed in the lounge/bar area.
لا يُسمح باللباس الوطني في منطقة الصالة / البار
- We do not accept food/drinks items from outside as per Food Safety Policies, however, for bringing a cake will be charged of 300 AED.
لا نقبل الطعام / المشروبات من الخارج وفقاً لسياسات سلامة الغذاء، ومع ذلك، سيتم تحصيل رسوم قدرها 300 درهم لجلب كعكة

PLEASE DO NOT FORGET TO VALIDATE YOUR VALET TICKET

يرجى عدم نسيان تأكيد تذكرة الفاليت الخاصة بك

- We offer free valet parking with a minimum spend of 300 AED per person.
نقدم خدمة صف السيارات المجانية مع الحد الأدنى للإنفاق 300 درهم للشخص

URLA Restaurant

Fountain Level, Address Downtown Hotel, Dubai, UAE

800 URLA, +971 52 554 5997

reservations@urlarestaurant.com

Open Daily

3:00 PM - 3:00 AM